

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 3 avril 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis le dossier concernant l'expropriation pour l'ouverture du Boulevard Pie IX, dans les limites de la Cité de Montréal.

Résolu: D'autoriser le Secrétaire à écrire à MM. Albert Blanchard et Jos. Lamoureux pour savoir à quelles conditions ils consentiraient à céder à la Cité les parties de leur terrain nécessaires pour l'ouverture dudit Boulevard.

2.—Sur recommandation de Son Honneur le Maire, conformément aux dispositions de la charte concernant les expropriations annuelles, il est

Résolu: De nommer MM. A. Sénécal et W. M. Chapman, estimateurs de la Cité pour évaluer le terrain cédé à la Cité, savoir:

Avenue Mont-Royal, Nos du Cad. 339-327, 339-328, 339-329, quartier St-Denis, propriétaire John Dion;

Avenue Châteaubriand, No du cad. 278, quartier St-Denis, propriétaire Dame H. Bourguignon;

Rue Ste-Marguerite, Nos du cad. 1518, 1846-A-1, quartier St-Henri, propriétaire Dame Virginie Nanciault.

3.—Résolu De demander au Surintendant des Edifices un rapport sur les propriétés récemment achetées par la Cité, pour l'ouverture de la rue Dumont, pour savoir s'il en est qui doivent être démolies et dont la valeur justifierait une vente à l'encan.

Il est également

Résolu: D'écrire à M. J. A. Bouvier, pour lui demander de se conformer à son contrat, stipulant qu'il devra démolir la partie de sa propriété vendue à la Ville, et qui se trouve dans la ligne de ladite rue Dumont.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 3rd April 1913, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée and all the members of the Board.

1.—Submitted the documents concerning the expropriation for the opening of Pius IX Boulevard, in the limits of the City of Montreal,

Resolved: That the Secretary be instructed to write to Messrs. Albert Blanchard and Jos. Lamoureux in order to know on what conditions they are willing to cede to the City the parts of their property required for the opening of said Boulevard.

2.—On the recommendation of His Worship the Mayor, in accordance with the provisions of the Charter concerning the annual expropriations, it was

Resolved: That Messrs. A. Sénécal and W. H. Chapman, City Assessors, be appointed to assess the lands ceded to the City, to wit:

Mount Royal Avenue, Cad. No. 339-327, 339-328, 339-329, St. Denis Ward, John Dion proprietor;

Châteaubriand Avenue, Cad. No. 278, St. Denis Ward, Mrs. H. Bourguignon proprietor.

St. Marguerite street, Cad. No. 1518, St. Henry Ward, Virginie Nanciault proprietor.

3.—Resolved: To ask the Superintendent of Municipal Buildings to report on the properties recently purchased by the City, for the opening of Dumont street, in order to know if there are any which should be demolished and which are of sufficient value to justify a sale by auction.

It was also

Resolved: To write to Mr. J. A. Bouvier, requesting him to comply with his contract whereby he bound himself to demolish the property he sold to the City, and which is situated in the line of said Dumont street.